

香港認可經濟營運商證書頒授典禮2024 HK AEO Certificate Presentation Ceremony 2024



▶ 主禮嘉賓與香港認可經濟營運商合照。
Group photo of Officiating Guests with Hong Kong Authorized Economic Operators.

Hong Kong Customs held the Hong Kong Authorized Economic Operator (AEO) Certificate Presentation Ceremony 2024 at Customs Headquarters Building, North Point, on 29 November with around 150 guests attending the ceremony, including multiple Consulates General in Hong Kong, customs attachés, representatives from Hong Kong AEOs, trade associations and industry stakeholders. During the ceremony, apart from presenting AEO Certificates to new and renewed AEOs, Hong Kong Customs also presented the Hong Kong AEO Programme Partnership Scheme Awards to nine AEOs in recognition of their outstanding performance in their promotion of the Hong Kong AEO Programme and collaboration on Hong Kong Customs affairs.

In addition, witnessed by the Commissioner of Customs and Excise, Ms Louise Ho, and the Consul General of Laos, Mr Ammala Saenchonghack, the Assistant Commissioner (Excise and Strategic Support) of Customs and Excise, Mr Rudy Hui, and the Deputy Director-General of Lao Customs, Mr Vongvanhpheng Phoumsavanh, signed the Action Plan for the AEO MRA, marking a significant step towards the conclusion of the MRA.

香港海關於十一月二十九日在北角海關總部大樓舉行「香港認可經濟營運商證書頒授典禮2024」，共約一百五十位嘉賓包括多名駐香港總領事館人員、外國海關專員、香港AEO成員、商界和業界代表出席。在典禮上，海關除了向獲新認證和續期成功的AEO頒發證書外，我們亦向九間AEO企業頒授「香港認可經濟營運商夥伴計劃」年度獎項，以表揚它們在推廣香港AEO計劃及於其他海關合作事務上的卓越表現。

此外，海關助理關長（稅務及策略支援）許劍與老撾海關副關長Vongvanhpheng Phoumsavanh在海關關長何珮珊及老撾駐香港總領事Ammala Saenchonghack見證下，簽署AEO互認安排行動計劃，為落實兩地互認安排邁出了重要一步。



▶ 香港海關與老撾海關簽署AEO互認安排行動計劃。
Hong Kong Customs and Lao Customs signed the Action Plan for the AEO Mutual Recognition Arrangement.



聯絡我們
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科

Office of Trade Relations and Public Communication
Customs and Excise Department

